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Protokół Nr XXIII/20 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 30 września 2020 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 0958. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska. 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Zygmunt Józef Kosk 

9. Tadeusz Łopaciuk 

10. Antoni Malinowski 

11. Dorota Niemyjska 

12. Maria Jadwiga Radziszewska 

13. Włodzimierz Słonecki 

14. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

15. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy; 

 Przemysław Ślepowroński – Radca Prawny; 

 Sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu; 

 Kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście; 

 Mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec – lista obecności stanowi załącznik nr 3  

do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał Radnych Rady Miejskiej w Ciechanowcu, Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego, Sekretarza Gminy Annę Czapkowską, Skarbnika Gminy Jadwigę Koc, 

Radnego Powiatu Wysokomazowieckiego Krzysztofa Pełszyka, Dyrektorów i Kierowników 

Gminnych Jednostek Organizacyjnych, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedlowych, 

zaproszonych gości, mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych na dzisiejszą sesję 
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oraz Agnieszkę Brzezińską Przedstawicielkę Biura Poselskiego Poseł na sejm RP Aleksandry 

Szczudło. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 15 radnych i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca Uchwałę Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 

2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu, 

2) zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

7. Informacja nt. współpracy gminy Ciechanowiec w 2020 roku z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami oraz wsparcie finansowe działalności statutowej tych 

podmiotów. 

8. Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2020 rok. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne i wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XXII sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXII sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który w swoim sprawozdaniu z prac 

między sesjami poinformował o takich sprawach jak: 

- 1 września odbyło się rozpoczęcie roku szkolnego 2020/2021. Wszystkie placówki 

rozpoczęły swoją pracę zgodnie ze wskazówkami dotyczącymi pandemii. Na dzień dzisiejszy 

dyrektorzy nie zgłaszali żadnych problemów; 

- 6 września na terenie Muzeum Rolnictwa im. Krzysztofa Kluka w Ciechanowcu odbył się 

charytatywny Piknik „ Dla Michasia”, na którym zebrano kwotę w wysokości 58 480,82 zł.  

W tym samym dniu na terenie Muzeum odbyło się również „Narodowe czytanie”, które 

zostało przygotowane przez Dyrektor Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu Sylwię 

Kuczuk-Szymańską; 

- 8 września ogłoszono zapytanie ofertowe na „Opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej rozbudowy Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu”. Wpłynęło 8 ofert. Przetarg 

wygrała firma PRIMTECH na kwotę 41 820,00 zł, którą uznano za najkorzystniejszą; 

- 9 września odbyło się uroczyste otwarcie drogi gminnej Winna Stara - Winna-Wilki i Winna 

Stara - Winna-Chroły oraz ulicy Konopnickiej w Ciechanowcu; 

- 10 września złożono wniosek do Ministra Sprawiedliwości na zakup średniego ratowniczo – 

gaśniczego samochodu dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu na kwotę 305 000,00 

zł. Jest to wsparcie Poseł Pani Aleksandry Szczudło; 

- 11 września ogłoszono przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości z terenu gminy Ciechanowiec. Przetarg został ogłoszony na dwa 

lata i cały czas czekamy na oferty;  

- 11 września podpisano umowę na realizację projektu „Standardy obsługi inwestora  

w samorządach województwa podlaskiego”. Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki 

wspólnie z Panem Michałem Chojnowski odbędą szkolenie w tym zakresie. W projekcie 

bierze udział 20 gmin z województwa podlaskiego. Gminy te opracują plan obsługi inwestora. 

W gminie Ciechanowiec zatrudniony będzie pracownik, który będzie wspierał inwestora, 

który zechce zainwestować w gminie; 

- 11 września rozstrzygnięto przetarg na „Przebudowę i budowę ulicy Sienkiewicza”. Przetarg 

wygrała Firma Drogowa Gryko Marcin z miejscowości Sowlany. W dniu 16 września została 

podpisana umowa na realizacje tego przedsięwzięcia. Wartość rzeczowa zadania wynosi 

ogółem 257 224,07 zł, z czego środki własne wynoszą 145 981,69 zł. Pozostałe środki 

stanowią dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych. Po podpisaniu umowy pojawiły 

się problemy z mieszańcami tej ulicy, ponieważ są przeciwni budowie z różnych względów; 

- 14 września ogłoszono zapytanie ofertowe na wyposażenie „Klubu Seniora+”  

w Ciechanowcu. Klub został już wyremontowany i w chwili obecnej został ogłoszony 
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przetarg na wyposażenie. Termin składania ofert do 25.09.2020 r. Wpłynęły 4 oferty  

i w chwili obecnej trwa ich weryfikacja; 

- 18 września ogłoszono zapytanie ofertowe na ”Dostawę nowego samochodu osobowego typu 

bus 9 - osobowego przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych”. Termin 

składania ofert do 15 października 2020 r.;  

- 18 września odbyło się spotkanie z sołtysami w sprawie przeznaczenia Funduszu Sołeckiego 

na 2021 r. na zakup samochodu asenizacyjnego. Na dzień dzisiejszy wpłynęły 23 wnioski,  

z czego 20 wniosków jest przeznaczonych na zakup pojazdu. Burmistrz podziękował 

sołectwom, które zdecydowały się na zakup samochodu i przekazały środki; 

- 21 września ogłoszono zapytanie ofertowe na „Świadczenie usług audytu wewnętrznego 

zgodnie z zasadami określonymi w ustawie z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach 

publicznych”. Termin składania ofert do 30 września 2020 r. Gmina osiągnęła budżet  

w wysokości ponad 40 000 000,00 zł i jest zobligowana ustawą do przeprowadzenia audytu 

wewnętrznego; 

- 22 września ogłoszono zapytanie ofertowe na „Wykonanie oraz utrzymanie sieci WIFI4EU  

w Ciechanowcu”. Termin składania ofert do 2 października 2020 r.; 

- 22 września odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie organizacji pracy szkół; 

- 29 września podpisano umowę na realizację inwestycji „Przebudowa istniejącego targowiska 

miejskiego przy trasie Ciechanowiec – Brańsk z budową wiat handlowych”. Wartość projektu 

wynosi 1 073 520,49 zł z tego dofinansowanie wynosi 683 081 zł (63,63%). Według założeń 

na targowisku mają powstać zadaszone wiaty, utwardzone ciągi komunikacyjne, podłączony 

prąd, oświetlenie oraz sanitariat; 

- 29 września zakończono prace remontowo – konserwatorskie elewacji budynku dawnej 

Synagogi w Ciechanowcu. Całkowita wartość projektu to 334 731,92 zł, z czego  177 847,35 

zł stanowiły środki własne, zaś 156 884,57  zł dofinansowanie z Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego na lata 2014-2020; 

- 30 września złożono wnioski w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych  

o sfinansowanie 5 inwestycji takich jak: „Budowa i przebudowa obiektów wodno–

kanalizacyjnych w Gminie Ciechanowiec” - 10 500 000 zł, „Budowa mieszkań socjalnych” - 

6 000 000 zł, „Przebudowa Stadionu Miejskiego i Ośrodka Sportu i Rekreacji nad Zalewem 

w Ciechanowcu” - 8 000 000 zł, „Wymiana oświetlenia w Gminie Ciechanowiec” - 920 0 50 

zł, „Remont Budynku Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu i Łempicach” - 5 000 000 zł; 

- 30 września za pośrednictwem Wojewody Podlaskiego złożono wniosek do Ministerstwa 

Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej na przebudowę budynku oświatowego w miejscowości 

Koce -Schaby ze zmianą funkcji na pomieszczenia związane z opieką społeczną pod nazwą 

„Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne” wraz z przystosowaniem obiektu dla osób 

niepełnosprawnych, niezbędną infrastrukturą techniczną, wyposażeniem  

i zagospodarowaniem terenu. W ramach projektu przewiduje się opiekę dla piętnastu osób 

pełnoletnich niepełnosprawnych w stopniu znacznym lub umiarkowanym w ramach 

dziennego pobytu oraz dla dwóch osób niepełnosprawnych w ramach pobytu całodobowego. 

Wartość projektu  to 2 052 303,83 zł  (100 % dofinansowania z programu Solidarnościowego 

Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych); 

- W dniu dzisiejszym (30.09.2020 r.) został złożony wniosek na stację uzdatniania wody we 

wsi Radziszewo-Sieńczuch. Jest to wniosek na kwotę w wysokości 3 700 000,00 zł. 
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Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że od 1 września trwa Powszechny 

Spis Rolny 2020. Zanim rachmistrze ruszą w teren rolnicy mogą dokonać samospisu poprzez 

stronę internetową. W siedzibie Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu, wydzielone zostało 

bezpłatne stanowisko komputerowe. Skorzystać z niego mogą rolnicy, którzy prowadzą swoją 

działalność na terenie Gminy Ciechanowiec i nie mają warunków technicznych do dokonania 

samospisu. By móc skorzystać ze stanowiska i pomocy pracownika przy wypełnianiu 

formularza, należy wcześniej umówić się telefonicznie pod numerem 277 11 45 wew. 29. Od 

jutra (01.10.2020 r.) uruchomiona zostanie aplikację „Lupe” służącą do obsługi zgłoszeń  

i komunikacji urzędu z mieszkańcami. Aplikacja zapewnia prostą, dwustronną komunikację. 

System działa na stronie internetowej oraz aplikacji mobilnej. Poprzez aplikację mieszkańcy 

mogą zgłaszać różne problemy, jak również urząd będzie wysyłał komunikaty do 

mieszkańców. Możliwy jest też podgląd harmonogramu odbioru odpadów z automatycznym 

powiadamianiem o zbliżającym się terminie odbioru. Wszelkie informacje dotyczące aplikacji 

od jutra (1.10) dostępne będą na stronie internetowej urzędu. Trwają również prace nad 

przygotowaniem wniosku do programu „Maluch +” na przystosowanie pomieszczeń na żłobek. 

Do Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku został złożony wniosek na prowadzenie jednej 

grupy żłobka w gminie Ciechanowiec. Istnieje program, z którego gmina może pozyskać kwotę 

w wysokości 1 000 000,00 zł  na adaptację pomieszczeń lub rozbudowę żłobka. Patrząc na 

zasoby lokalowe w Ciechanowcu Burmistrz poinformował, że na ten cel warto zaadoptować 

parter Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. Jeżeli żłobek nie będzie 

funkcjonował po realizacji projektu, to po dwóch latach pomieszczenia będą wyremontowane 

i gotowe do prowadzenia przez Szkołę Podstawową w nich zajęć edukacyjnych. Burmistrz 

dodał, że internat znajdujący się w budynku tej szkoły nie jest zlokalizowany tam na stałe. 

Starosta Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński ma zamiar rozbudować internat przy budynku 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami interpelacje i zapytania nie wpłynęły i zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania.  

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radcę Prawnego Przemysława 

Ślepowrońskiego, który dołączył do obrad sesji. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wysokomazowieckiemu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały. 
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Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że w uchwale dokonuje się zmian § 1, który 

podjęty był w lutym bieżącego roku. Paragraf ten stanowił, że w 2020 roku udziela się pomocy 

finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu na dofinansowanie przebudowy dróg 

powiatowych. Z uwagi na to, że w roku bieżącym gmina Ciechanowiec zmniejsza deficyt,  

o czym będzie mówiła kolejna uchwała to środki te nie zostaną przekazane w roku bieżącym, 

Nastąpi to prawdopodobnie w przyszłym roku budżetowym. W związku z tym w uchwale 

uchyla się paragraf dotyczący przekazania środków finansowych Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu na dofinansowanie przebudowy dróg powiatowych. Następny 

paragraf, który stanowi o pomocy w zakresie utrzymania w siedzibie Urzędu Miejskiego w 

Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg Starostwa Powiatowego w 

Wysokiem Mazowieckiem oraz Biura Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa 

Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem pozostaje w mocy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wysokomazowieckiemu. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc. 

 

Uchwała Nr 165/XXIII/20 w sprawie zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wysokomazowieckiemu stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały.  

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana jest dość duża, ponieważ powoduje 

zmniejszenie istniejącego deficytu o 2 500 000,00 zł. Dodała, że w lipcu bieżącego roku deficyt 

ten został zwiększony o 1 000 000,00 zł i planowany do zaciągnięcia kredyt miał wynosić 

3 000 000,00 zł. W chwili obecnej zmniejsza się go do kwoty 500 000,00 zł (o ile zajdzie 

potrzeba jego zaciągnięcia). Po tych zmianach zadłużenie gminy na koniec roku planowane 

wcześniej w kwocie 9 980 000,00 zł wynosić będzie 7 480 000,00 zł. Zmniejszenie deficytu 

możliwe było dlatego, że wprowadzane są do budżetu gminy środki otrzymane w sierpniu na 

rachunek bankowy z rządowego funduszu inwestycji lokalnych w kwocie 1 444 733,00 zł. 

Zmniejszana jest planowana dotacja dla Powiatu Wysokomazowieckiego na 959 000,00 zł. 

Wprowadzane są środki stanowiące refundację wydatków z funduszu sołeckiego w 2019 roku 

w kwocie 79 000,00 zł oraz środki w kwocie 7 000,00 zł, które są wynikiem wycofanego  

z Banku Spółdzielczego udziału. Udział ten został wycofany w wyniku zaleceń pokontrolnych 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Ponadto wprowadza się 300 000,00 zł środków z Funduszu 

Sprawiedliwości na zakup samochodu strażackiego dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Ciechanowcu. Wniosek o dofinansowanie został złożony, a środki własne gminy wynosić 

będą  5 000,00 zł. Wprowadzane są do budżetu środki unijne na tak zwany projekt miękki  

w kwocie ponad 338 000,00 zł na realizację przez Przedszkole w Ciechanowcu projektu pod 

nazwą „Przedszkole pełne możliwości”, środki własne gminy stanowią kwotę 7 636,00 zł. 

Ponadto gmina Ciechanowiec dokłada 7 000,00 zł do środków przyznanych przez Narodowy 

Fundusz Ochrony Środowiska na usuwanie azbestu z pokryć dachowych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na Komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.  

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc 

 

Uchwała Nr 166/XXIII/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 7  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja nt. współpracy 

gminy Ciechanowiec w 2020 roku z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami oraz 

wsparcie finansowe działalności statutowej tych podmiotów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że plan współpracy gminy 

Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi został przyjęty uchwałą Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu 20 listopada 2019 r. Nie zakładał on wtedy pandemii. W związku z tym plan 

ten w roku bieżący nie był realizowany zgodnie z założeniami, które były w nim zapisane. 

Zostały podjęte znaczne ograniczenia w jego realizacji. W roku bieżącym gmina Ciechanowiec 

współpracowała jedynie z Klubem Sportowym „Unia Ciechanowiec”, gdzie zostały 

przeznaczone środki oraz drobne kwoty ze środków funduszu alkoholowego. Burmistrz dodał, 

że innych, szczególnych działań w tym zakresie nie było.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do przedstawionej 

informacji.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Informacja nt. współpracy gminy Ciechanowiec w 2020 roku z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami oraz wsparcie finansowe działalności statutowej tych podmiotów stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad pkt 8  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja o stanie 

realizacji inwestycji zaplanowanych na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że informacja została 

przedstawiona w sposób bardzo szczegółowy (podane zostały wszystkie kwoty oraz terminy 

realizacji każdego zadania).  

Zadania inwestycyjne, które były zaplanowane na rok bieżący wyglądają następująco: 

1. Modernizacja stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch wraz z montażem 

niezbędnych urządzeń - wniosek został złożony w dniu dzisiejszym (30.09). 

2. Budowa ulicy Szerokiej w Ciechanowcu – zadanie zostało zrealizowane.  

3. Przebudowa ulicy Konopnickiej w Ciechanowcu wraz z budową kanalizacji sanitarnej 

– zadanie zostało zrealizowane. 
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4. Przebudowa i rozbudowa ulicy Wąskiej w Ciechanowcu – zadanie zostało 

zrealizowane. 

5. Przebudowa dróg gminnych Nr 108857B Winna Stara – Winna – Wilki i Nr 108858B 

Winna Stara – Winna – Chroły – zadanie zostało zrealizowane. 

6. Przebudowa drogi gminnej Nr 108855 w miejscowości Zadobrze – zadanie jest  

w trakcie realizacji. 

7. Przebudowa czterech bocznych odcinków ulicy Pińczowskiej w Ciechanowcu – zadanie 

jest w trakcie realizacji. 

8. Przebudowa ulicy Wojska Polskiego w Ciechanowcu – zadanie jest w trakcie realizacji. 

9. Odwodnienie drogi gminnej we wsi Koce-Schaby – zadanie jest w trakcie realizacji. 

10. Rozbudowa drogi gruntowej drogi gminnej od wsi Kosiorki do zabudowy kol. Kosiorki 

– zadanie zostało zrealizowane. 

11. Przebudowa chodnika w ulicy Wierzbowej w Ciechanowcu wraz z wykonaniem 

dokumentacji. Zadanie realizowane będzie wraz z realizacją ulicy Pińczowskiej. 

12. Wykonanie dokumentacji na rozbudowę drogi gminnej we wsi Dąbczyn (środki 

Funduszu Sołeckiego wsi Dąbczyn) – zadanie zostało zrealizowane.  

13. Wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej na przebudowę dróg gminnych 

(Przybyszyn, Wojtkowice – Glinna, Ciechanowczyk, do wsi Dąbczyn, do wsi 

Ciechanowczyk oraz ulic w Ciechanowcu: Spółdzielczej, Sienkiewicza, Armii 

Krajowej) – zadanie zostało częściowo zrealizowane.  

14. Zakup gruntów niezbędnych do realizacji robót inwestycyjnych – zadanie zostało 

zrealizowane. 

15. Dostosowanie pomieszczeń w budynku gospodarczym na toaletę publiczną z dostępem 

dla osób niepełnosprawnych – zadanie jest w trakcie realizacji. Trwają oczekiwania na 

wydanie decyzji przez Konserwatora Zabytków. W przypadku uzyskania pozytywnej 

opinii zostanie ogłoszone zapytanie ofertowe na realizację tego zadania.  

16. Termomodernizacja oraz zastosowanie OZE w budynku hali sportowej przy Szkole 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu – zadanie zostało zrealizowane.  

17. Modernizacja pomieszczeń w budynku przedszkola w Ciechanowcu -  zadanie zostało 

zrealizowane.  

18. Zakup samochodu do dowożenia uczniów do szkół – zadanie jest w trakcie realizacji. 

19. Przystosowanie budynku w Radziszewie Starym do potrzeb niepełnosprawnych 

uczestników Środowiskowego Domu Samopomocy – zadanie jest w trakcie realizacji, 

został zakończony przetarg i zadanie zostanie zrealizowane w roku bieżącym. 

20. Uruchomienie i pierwsze wyposażenie Klubu Seniora – zadanie jest w trakcie realizacji. 

Zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na wyposażenie. 

21. Budowa linii wodociągowych i ściekowych oraz modernizacja infrastruktury wodno-

ściekowej na terenie Ciechanowca (ulica Sosnowa do ul. Kuczyńskiej; ul. Świerkowa 

do ul. Uszyńskiej; ul. Kuczyńska; ul. Drohicka; ul. Spółdzielcza; ul. Wojska Polskiego; 

ul. Szeroka; ul. Konopnickiej) – zadanie jest w trakcie realizacji. 

22. Modernizacja Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych wraz  

z wyposażeniem i pojazdami do przewożenia odpadów komunalnych w Gminie 

Ciechanowiec – zadanie nie będzie realizowane, ponieważ wniosek nie uzyskał 

pozytywnej weryfikacji. 
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23. Montaż pomp ciepła i instalacji fotowoltaicznych na potrzeby własne w budynkach 

należących do Gminy Ciechanowiec – zadanie jest w trakcie realizacji. 

24. Montaż instalacji fotowoltaicznych lub kolektorów słonecznych na budynkach 

mieszkalnych położonych na terenie Gminy Ciechanowiec – wniosek czeka na ocenę 

merytoryczną. Zostanie on rozstrzygnięty w październiku. 

25. Rozbudowa istniejącego oświetlenia ulicznego w Ciechanowcu (ul. Sosnowa, Ralkowa, 

Szeroka, Uszyńska i Żwirki i Wigury) – zadanie zostało zrealizowane. 

26. Wykonanie elewacji na budynku dawnej Synagogi w Ciechanowcu – zadanie zostało 

zrealizowane. 

27. Modernizacja Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu – zadanie jest w trakcie realizacji, 

przetarg został rozstrzygnięty. 

Dodatkowo remontowane jest ogrodzenie przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu. Zadanie to realizowane jest z budżetu Szkoły Podstawowej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do przedstawionej 

informacji.  

 

Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który poinformował, że niedawno oddana została do 

użytku ul. Konopnickiej i zostało wykonane tam oświetlenie od ul. Polskiej do Pińczowskiej. 

Dodał, że mieszkańcy pytają, czy będzie wykonane w najbliższym czasie oświetlenie odnogi  

o długości 200 m wykonanej z kostki (do ul. Wierzbowej). 

 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że dokumentacja na 

budowę ul. Konopnickiej była sporządzona jeszcze w poprzedniej kadencji. W dokumentacji 

tej nie było ujęte oświetlenie. Oświetlenie, które jest przy ul. Konopnickiej jest stare. Burmistrz 

dodał, że wie, iż mieszkańcy złożyli podanie na wykonanie oświetlenia tej odnogi.  

Poinformował, że jeżeli Rada Miejska przyjmie to zadanie w budżecie gminy na 2021 rok to  

w ramach posiadanych środków zostanie ono zrealizowane. Burmistrz zaznaczył, że takich 

uliczek w mieście, które nie są oświetlone jest bardzo dużo (chociażby od ul. Ralkowej do ul. 

Uszyńskiej). Wszystkie nowe projekty wykonywane są już z całą infrastrukturą. Tamten projekt 

złożony był do Funduszu Dróg Samorządowych na pozyskanie środków na wykonanie tylko 

samej ulicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zadać 

pytanie. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2020 rok stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że interpelacje i zapytania 

między sesjami nie wpłynęły.  
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Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Biura Obsługi Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęła Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Burmistrza Ciechanowca informacji  

o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 roku. Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał treść opinii. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku  

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Burmistrza Ciechanowca informacji  

o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Do wiadomości wpłynęły również dwa pisma:  

1. Pismo Pani Darii i Pana Patryka F. dotyczące zabezpieczenia środków finansowych  

w budżecie gminy Ciechanowiec na rok 2021 na wykonanie przyłącza kanalizacji 

sanitarnej. Pismo stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

2. Pismo Pani Katarzyny i Pana Dariusza K. dotyczące naprawy nawierzchni drogi. Pismo 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce zabrać 

głos. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zwrócił się do Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego z pytaniem dotyczącym uruchomienia kasy w budynku Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu. Dodał, że bank nalicza dużą prowizję. Radny zapytał również, czy Wydział 

Komunikacji cały czas będzie funkcjonał tak, jak w chwili obecnej, o gazyfikację miasta i czy 

zapadła już ostateczna decyzja, jeżeli chodzi o wielkość rozbudowy zalewu w Ciechanowcu.  

 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że Sekretarz Gminy 

Anna Czapkowska zajmuje się badaniem od strony formalnej możliwości właściwego 

uruchomienia i funkcjonowania kasy w urzędzie. W chwili obecnej zostało zlecone 

przygotowanie biura podawczego w takim zakresie, żeby zabezpieczało kasę i wkrótce ona 

będzie. Natomiast jeżeli chodzi o samo funkcjonowanie kasy to Burmistrz poinformował, że 

będzie starał się ją uruchomić dlatego, żeby ułatwić interesantom opłacanie rachunków oraz 

ograniczyć koszty związane z wpłatami za śmieci oraz podatku. Niemniej jednak, należy się do 

tego przymierzyć od strony formalnej tak, żeby wszystko funkcjonowało zgodnie z prawem.   

W zakresie gazyfikacji miasta Ciechanowiec Burmistrz poinformował, że po 5 października 

Pani Aleksandra Szczudło zorganizuje spotkanie z mieszkańcami, na którym poinformuje 

wspólnie z prezesami i dyrektorami PSG o wszelkich szczegółach dotyczących gazyfikacji. 

Burmistrz dodał, że nie chciałby w dniu dzisiejszym mówić czegokolwiek na ten temat, 

ponieważ nie zna dokładnie wszystkich informacji. Dodał, że wolałby, żeby wiadomości te 

padły z ust osób, które posiadają większą wiedzę na ten temat.  

Jeżeli chodzi o zalew to Burmistrz poinformował, że rzeczywiście były starania o to, żeby zalew 

ten był wielkości co najmniej 40 hektarów. Niemniej jednak po staraniach Burmistrza  

i Starosty Wysokomazowieckiego Bogdana Zielińskiego  oraz innych osób Ministerstwo 

odpowiedziało, że gmina Ciechanowiec powinna przyjąć te pieniądze na modernizację zalewu, 

które są dostępne w chwili obecnej, ponieważ wszelkie prace i założenia w dokumentach na 

rok bieżący zakładają zalew o powierzchni 7 hektarów i Wody Polskie mają już przeznaczone 

środki na wykonanie dokumentacji zalewu o takiej powierzchni. Dokumentacja zostanie 

wykonana w roku bieżącym. Burmistrz dodał, że osobiście dzwonił do Dyrektora RZGW  

Kosteckiego i poinformował, że gmina Ciechanowiec nie chce zmarnować tej okazji i poprosił 

o rozpoczęcie prac.  
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Odnośnie Wydziału Komunikacji Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, 

że funkcjonuje on w tej chwili dwa dni w tygodniu. Z tego co przekazał Starosta 

Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński Pani będzie pracowała cztery dni w Ciechanowcu i jeden 

dzień w Wysokiem Mazowieckiem.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski udzielił głosu Radnej Agacie Koc.  

 

Radna Agata Koc poinformowała, że Pani Dyrektor ze Szkoły Podstawowej w Łempicach, jak 

również wszyscy nauczyciele, uczniowie i rodzice chcieli podziękować Burmistrzowi 

Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu za otrzymane laptopy, które zostały dostarczone do 

szkoły. Radna dodała, że Ksiądz Proboszcz z Winny - Poświętnej serdeczne dziękuje 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej oraz Burmistrzowi Ciechanowca za udział w dożynkach 

parafialnych.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz  Święcki, który poinformował, że w imieniu 

własnym jak i Przewodniczącego Rady Miejskiej Marka Karolewskiego dziękuje za 

zaproszenie, ponieważ obaj byli bardzo mile zaskoczeni całą uroczystością, która była bardzo 

profesjonalnie przygotowana. Jeżeli chodzi o laptopy to Burmistrz poinformował, że nie ma za 

co dziękować, ponieważ obowiązkiem organu prowadzącego jest to, żeby utrzymać szkoły i 

zapewnić im właściwe funkcjonowanie. Dodał, że tych laptopów będzie jeszcze więcej, 

ponieważ pojawił się kolejny program, gdzie szkoła w Ciechanowcu otrzyma mobilną 

pracownię internetową (16 laptopów, tablica interaktywna, będą organizowane szkolenia dla 

uczniów i nauczycieli).  

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który poinformował, że 

również chce podziękować Księdzu Proboszczowi z Winny – Poświętnej za to, że mógł 

uczestniczyć w tych uroczystościach, ponieważ były przygotowane profesjonalnie. 

Przewodniczący poinformował, że to on dziękuje, że razem z Burmistrzem Ciechanowca 

Eugeniuszem Święckim mogli w nich uczestniczyć.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zadać 

pytanie. 

 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który poinformował, że ma apel, chociaż w dniu 

wczorajszym wiele dyskutował z Burmistrzem, jednak nie zostały omówione wszystkie 

problemy. Radny poinformował o problemie bardzo dużym, którym jest folia rolnicza. Dodał, 

że są firmy, które zbierają wyłącznie folię białą. Natomiast ta przemysłowa, którą są nakrywane 

kopce kiszonkowe, zalega w dużych gospodarstwach i rolnicy mają przez to wielki problem.  

Poinformował, że wie, iż Burmistrz w tej chwili nie jest w stanie rozwiązać tego problemu, 

jednak z czasem będzie coraz więcej foli zalegać więc trzeba myśleć co z nią robić. Dodał, żeby 

próbować przez Izby Rolnicze, Związek Gmin Wiejskich lub naszych parlamentarzystów. 

Należy nagłośnić tą sprawę. Z racji tego, że Radny Antoni Malinowski jest Przedstawicielem 

również w Banku Spółdzielczym w Ciechanowcu poinformował, że przeważnie ludzie starsi 

opłacając śmieci lub wodę  używają dowodów wpłaty. W pewnym momencie zabrakło w banku 

tych dowodów wpłaty, które pieczętowane były przez gminę i noszone do banku. Radny 

poinformował, że kiedy bank wprowadził opłaty gmina przestała przekazywać dowody wpłaty, 

nie zawiadamiając o tym pracowników banku.  Pracownicy dowiedzieli się od petentów i od 

tamtej pory pracownice banku zaczęły odręcznie wypisywać dowody wpłaty, ponieważ wielu 

starszych ludzi ma problem z ich wypełnianiem. Radny poinformował, że na dzień dzisiejszy 

sytuacja się ustabilizowała bo bank wyrobił już pieczątkę, co znacznie usprawnia pracę. Dodał, 

że według niego od samego początku sytuacja ta powinna być z góry wyjaśniona i pracownicy 

banku poinformowani.  
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W odpowiedzi głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który w pierwszej 

kolejności odniósł się do folii. Poinformował, że na stronie urzędu już dużo wcześniej podane 

zostały numery telefonów, gdzie folię można byłoby ewentualnie zbyć.  Burmistrz dodał, że 

nie wie czy Ci przedsiębiorcy odbierają folię przemysłową, czy też nie. Poinformował, że 

odbiór folii od rolników nie jest zadaniem gminy. Zadaniem gminy jest ewentualna pomoc  

i wsparcie rolników w poszukaniu możliwości zbycia tej folii. Powiedział „wszyscy Państwo 

doskonale się orientujecie jaka jest sytuacja i w tym momencie problemu folii nie da się 

rozwiązać z dnia na dzień”.  Dodał, że w gminie jest również problem śmieci (szczególnie  

w lasach) oraz innych kwestii takich jak np. zarośnięte rowy przy posesjach. Burmistrz zwrócił 

się z prośbą do mieszkańców, żeby każdy posprzątał śmieci z rowów przy swoich posesjach, 

lasach oraz w miarę możliwości wykosił zarośnięte rowy. Poinformował, że należy to do zadań 

gminy, jednak wszyscy znają sytuację jaka w gminie panuje. Mieszkańcy wspólnie mogą 

doprowadzić do tego, żeby gmina i drogi wyglądały jak należy. Burmistrz poinformował, że w 

dniu wczorajszym widział, że przy niektórych polach rowy są wykoszone. Dodał, że niestety 

Przedsiębiorstwo Robót Komunalnych FARE nie zdąży wszędzie, a gmina nie ma też 

wystarczających środków, żeby te kwestie rozwiązać. Jeżeli chodzi o opłaty to Burmistrz 

Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że dowody wpłaty były kupowane przez 

gminę. Dodał, że to on podjął decyzję o nieprzekazywaniu ich do banku, ponieważ ich zakup 

nie jest zadaniem gminy. Bank pobiera opłaty od mieszkańców, a gmina ponosi dodatkowo 

koszty za zakup dowodów wpłaty. Poinformował, że kiedy zadzwonił do niego Prezes Banku 

Spółdzielczego w Ciechanowcu dowiedział się, że zostały wprowadzone kwoty w wysokości 

2,50 zł za przelew za śmieci. Burmistrz wskazał Prezesowi, gdzie można poszukać 

oszczędności w banku. Dodał, że jeżeli udało mu się wprowadzić oszczędności w gminie to tak 

samo można wprowadzić je w banku i również będzie on funkcjonował prawidłowo,  

a obwinianie pracowników gminy za to, że nie wypełniają dowodów wpłaty jest przesadą. 

Poinformował, że w takim wypadku może wprowadzi również opłaty dla banku za to, że 

pracownicy wypełniają te dowody wpłaty. Gmina nie pobierała żadnych środków, a wręcz 

przeciwnie, ponosiła z tego tytułu koszty, a bank zarabiał. Stąd też taka decyzja.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zadać pytanie. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XXIII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 
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